
 

 
 

Poznań, 18 kwietnia 2018 r. 

 

Interpelacja 

ws. lepszego oznakowania przejść podczas remontu ul. Św. Marcin w Poznaniu 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

W wyniku modernizacji ul. Św. Marcin regularnie zmieniają się lokalizacje przejścia 

dla przechodniów z jednej strony ulicy na drugą. Powoduje to spore komplikacje, w 

szczególności dla osób nie będących mieszkańcami miasta, a przyjeżdżających np. pociągiem 

do Poznania celem załatwienia konkretnych spraw. Zwróciła się do mnie między innymi 

grupa osób, która przybyła w ostatnich dniach na komisje lekarskie i nie mogła w prosty i 

przystępny sposób trafić do docelowego budynku. Uważam, że tego typu trudności wynikają 

z powodu błędnej organizacji przejść oraz ich słabego oznakowania.    

 Mając na uwadze powyższe chciałbym zaapelować do Prezydenta Miasta Poznania o 

lepsze oznaczenie tymczasowych przejść, które usprawni poruszanie się po ulicy. 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

   

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


